
Iktatószám:         /2022. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2022. június 1. napján, 

a Polgármesteri Hivatal kistanácskozó termében 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Tarján István képviselő 
Furákné Pavelka Marianna képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
Szelezsán Zsolt képviselő 
 
Dr. Bálint Anna jegyző 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester köszönti a jelenlévőket, ezt követően megállapítja, 
hogy a képviselő-testület 7 fővel határozatképes, ismerteti a javasolt napirendi pontokat, továbbá 
Szelezsán Zsolt képviselőt javasolja felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére. Javaslatát a jelenlévő 
képviselők 7 igen szavazattal elfogadják.  
 
Javasolt napirendi pontok: 

 

1) Eskütétel (Szabó János külső bizottsági tag) 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
2) „Közép-Békési Térség” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás megszüntetése 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 

3) Rendőrségi jutalmazásra javaslattétel 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
4) Polgármester jutalmazására javaslattétel 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 

5) A közterületek rendjéről szóló rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
6) Étkeztetés áttekintése és biztosítása 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 

7) Egyebek, bejelentése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 

Z á r t   ü l é s 
 



1) Első lakáshoz jutók támogatásáról döntés 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
 
 
 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester javasolja, hogy az előzetesen kiküldött meghívóhoz 
képest a 3) napirendet vegyék le, figyelemmel arra, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozat 
képtelen volt. A képviselők 5 igen 2 tartózkodás mellett az alábbi napirendet – a polgármester 
javaslatával - elfogadják. 
 
Napirendi pontok: 
 
 

1) Eskütétel (Szabó János külső bizottsági tag) 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
2) „Közép-Békési Térség” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás megszüntetése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
3) Rendőrségi jutalmazásra javaslattétel 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
4) A közterületek rendjéről szóló rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
5) Étkeztetés áttekintése és biztosítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
6) Egyebek, bejelentése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
Z á r t   ü l é s 
 

1) Első lakáshoz jutók támogatásáról döntés 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
2) Közoktatási kitüntetések adományozása 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
 
1) Eskütétel (Szabó János külső bizottsági tag) 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester köszönti Szabó Jánost, akit a képviselő-testület az 
előző ülésén külsős bizottsági tagként megválasztott a Településfejlesztési, Közbeszerzési és Sport 
Bizottságba. A jogszabályi előírásnak megfelelően esküt kell tennie, ezt követően kezdheti meg 
tevékenységét. 
 
Felkéri Szabó Jánost és a képviselő-testület tagjait, hogy álljanak fel és Szabó János az eskü szövegét 
hangosan mondja utána.  



 
Eskütétel lebonyolítása és az esküokmány aláírása. 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester gratulál Szabó Jánosnak, jó munkát és jó 
együttműködést kíván. 
 
 
 
 

2) „Közép-Békési Térség” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 
megszüntetése 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy mint ahogy az előző ülésen 
elhangzott a társulás befejezte működését, már a megszüntetési eljárás van folyamatban. Minden 
önikormányzat részére eljuttatták azokat a döntés-tervezeteket, amelyeket június 30-ig meg kell 
hozni annak érdekében, hogy az év végére valóban meg lehessen szüntetni a társulást. Az 
előterjesztett határozati javaslat a társulás által megküldött minta alapján lett adatptálva, az aláírásra 
kerülő megállapodás tervezete is megküldésre került a képviselők részére.  A megmaradt vagyon 
visszaosztása december végéig fog megtörténni, lakosságarányosan fog minden önkormányzat 
részesülni belőle. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 
 

77/2022. (VI.1.) számú határozat  
a „Közép-Békési Térség” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 

megszüntetéséről 
 

 
Kétegyháza Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a „KÖZÉP-BÉKÉSI 
TÉRSÉG” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás megszüntetésével kapcsolatosan az 
alábbiakat:  

1. Kétegyháza Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete határoz arról, hogy a 
„KÖZÉP-BÉKÉSI TÉRSÉG” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 2022. 
december 31. napjával szűnjék meg, és ezen időponttal kerüljön sor a nyilvántartásokból 
történő törlésére. 

2. Kétegyháza Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a „KÖZÉP-
BÉKÉSI TÉRSÉG” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás megszűnésével 
kapcsolatos megállapodást és felhatalmazza a Polgármestert annak az aláírására.  

 
Határidő: 2022. június 30. 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
 

3) Rendőrségi jutalmazásra javaslattétel 



  

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ismerteti az írásban megérkezett megkeresést, 
amely a gyulai rendőrkapitány úrtól érkezett.  Kolysza Zoltán kapitány úr kezdeményezte Rusz 
István elismerését, figyelemmel arra, hogy Kétegyháza közbiztonsága védelme érdekében a 
bűnügyek felderítése terén nagyon sokat tett az elmúlt időszakban. Ő volt az, aki nagyon sokat tett 
az utóbbi időben felderített kétegyházi bűncselekményekkel kapcsolatban. 

Kalcsó Istvánné képviselő megkérdezi, hogy mi lesz a jutalom? 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy erről a testületnek kell döntenie. 
Lehet tárgyjutalom és lehet pénzjutalom egyaránt. A júniusi rendes ülésen kerülne átadásra a 
jutalom, amikor a rendőrség éves beszámolóját hallgatjuk majd meg. 

Abrudán Andrea alpolgármester elmondja, hogy elfogadja a kapitány úr javaslatát. Javasolja nettó 
50 000 Ft pénzösszeg megállapítását. 

Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő elmondja, hogy támogatja a javaslatot, hiszen Rusz 
István Kétegyházáért dolgozott, a pénzjutalom elfogadható. 

Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy sokallja a javasolt összeget, mert amikor kitüntetéseket 
adun saját dolgozóknak, nem kapnak pénzjutalmat csak  plakettet, meg virágot. 

Tarján István képviselő véleménye szerint a javasolt összeg elfogadható. 

Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy legfeljebb bruttó 50 000 Ft-ot tud elfogadni. Kéri, 
hogy a képviselő-testület majd döntsön arról is, hogy az egyéb kitüntetetteknek is járjon 
pénzjutalom, pl. 20 000 Ft. Javasolja továbbá, hogy Rubás Jánosné nyugdíjba vonuló óvodavezető 
kapjon egy havi alapilletményének megfelelő jutalmat jogviszonya végén, hosszú jogviszonyára való 
tekintettel.  

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra bocsátja, hogy nettó vagy bruttó 50 000 
Ft jutalmat adjanak-e Rusz István rendőr századosnak. 

Bruttó 50 000 Ft összegre 2 igen, 5 tartózkodás,   nettó 50 000 Ft összegre 4 igen, 1 tartózkodás és 
2 nem szavazattal döntött a képviselő-testület, így a jutalomhoz nettó 50 000 Ft-ot nyújt az 
önkormányzat. 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 6 igen 1 tartózkodás mellett elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

78/2022. (VI.1.) számú határozat  
 rendőri elismerésről 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete Rusz István rendőr százados, a Gyulai 
Rendőrkapitányság Bűnügyi Osztály, Nyomozó Alosztály Operatív Csoportjának vezetője részére 



nettó 50 000 Ft jutalmat állapít meg Kétegyháza közbiztonsága érdekében az elmúlt időszakban 
kifejtett tevékenységének elismeréseként. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

4) A közterületek rendjéről szóló rendelet módosítása 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy azért került előterjesztésre a 
rendelet, mert két hét múlva búcsú lesz a településen és több árus jelentkezett, érdeklődtek a 
közterületi díjakról. A búcsúval kapcsolatos díj 2020 óta 300 Ft/m2, amit soknak tartottak az 
árusok, ezért utánanézett és a környező településeken 100 Ft/m2 árat talált. Figyelemmel arra, hogy 
ebből nem származik jelentős bevétele az önkormányzatnak, javasolja a díjtétel csökkentését, hogy 
az árusok idejöjjenek, hiszen ez is a lakosság érdekét szolgálja.  

Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy mindig annyit kértünk, hogy az áram fogyasztása 
kijöjjön és rugalmasan kezelték a dolgokat. Annyit kell kérni, hogy az áramköltségre elég legyen a 
díj. Érdemes utána számolni, hogy a bevétel és kiadás hogyan alakul. Év végén csináljunk erről egy 
kimutatást. A dodzsemesek, stb. sok áramot fogyasztanak. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy egységesen kell kezelni a 
közterülethasználatot, a valós m2-ért kell hogy fizessen mindenki, de célszerűbb egy alacsonyabb 
díjat meghatározni. 

Tarján István képviselő elmondja, hogy nem merülhet fel áram fogyasztás, mert az ilyen 
mutatványosok (dodzsem, stb.) maguk oldják meg az áramforrásukat, ők keresik meg az 
áramszolgáltatót, hiszen nekik nagy teljesítmény kell.  Egyébként ilyen vállalkozó eddig nem is 
jelentkezett. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz. 
 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a rendelet-
tervezetet, melyet a jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a képviselő-
testület következő rendeletet alkotja: 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
8/2022. (VI.1.) számú önkormányzati rendelete 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének a közterületek rendjéről szóló  
18/20008. (VII.11.) számú önkormányzati rendelet módosításáról 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

5) Étkeztetés áttekintése és biztosítása 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Magyar Államkincstár jelezte, 
hogy nem lehet önkormányzati intézménytől vásárolni az étkeztetést vásárolt szolgáltatásként, mert 



azt a jogszabály nem teszi lehetővé. Ez azt jelenti, hogy április 20. naptól az Eleki Napközi 
Konyhától vásárolt étkeztetés nem szabályos. Ez azonban csak a gyermekétkeztetésre vonatkozik. 
Sem a nyári szünidei, sem a szociális étkeztetésre nem vonatkozik ez a szabály, így ezek augusztus 
végéig mehetnek tovább Elekről, de az óvoda étkeztetését meg kell oldanunk, mert mindez azt 
jelenti, hogy április 20. naptól nem kaphatunk a gyermekétkeztetésre normatívát. Már írtunk egy 
levelet a MÁK-nak, hogy nagyon rövid idő, gyakorlatilag 2 hét állt rendelkezésünkre az átállásra, de 
valószínűleg tovább kell majd mennünk a Külgazdasági Minisztérium felé, és méltányosság 
gyakorlását kérni, hogy mégis csak megkaphassuk a normatívát. Addig is  meg kell oldanunk az 
óvodai étkeztetést. 

Ennek érdekében megbeszélést folytatott Ficzere István vállalkozóval és feleségével, akik Gyulán 
a Fa-Fém konyháját üzemeltetik és napi szinten is hordanak Kétegyházára ételt, mintegy 50-60 
főnek. A vállalkozó érdeklődik a konyha iránt, meg is tekintette, de még végleges választ nem adott.  
Esetleg át fogja hozni Kétegyházára az egész étkeztetési tevékenységét, mert a  jelenlegi helyen 
nagyon sok a bérleti díja és a gázköltsége. Két hónap a jelenlegi helyen a felmondási ideje, így ez 
nem tud egyik a napról a másikra megoldódni, de szeptemberre igen. 

A gyermekétkeztetéssel kapcsolatban akkor járunk el szabályosan, ha nem önkormányzati 
intézménytől vásároljuk meg, így sajnos az is felmerül, hogy a közbeszerzési eljárásban sem lehet 
majd nekik pályázni, így felmerül az is, hogy érdemes-es a közbeszerzési eljárást lefolytatni. 

Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy több bérleti díjat kellene majd kérni a vállalkozótól. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester javasolja, hogy maradjon az a 100 000 Ft, amit a 
Csaba Ingatlan fizetett és a díjtételeknél alkudjunk ki nagyobb kedvezményt.  

Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy nem örült, amikor az előző vállalkozónak  nem emelte 
fel a díjat a testület és e miatt megszűnt az a szerződés. 

Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő elmondja, hogy Ficzere István régebben itt dolgozott 
az önkormányzati konyhán, most is hord a vállalkozása Kétegyházára ételt és jól főznek. 

Abrudán Andrea alpolgármester elmondja, hogy véleménye szerint a közbeszerzési eljárást 
vissza kellene vonni, mert az Eleki Konyha a jogszabály miatt kiesik. A bérleti díjat illetően nem 
kellene emelni, hanem a jobb minőséget kellene megkövetelni, fizesse a 100 000 Ft-ot, de adjon jó 
minőséget. 

Szelezsán Zsolt képviselő elmondja, hogy nem kellene emelni, ha van jelentkező a konyha 
üzemeltetésére adjuk oda, mert ennek sok hozadéka lehet, pl. munkahelyteremtés, iparűzési adó 
növekedés, stb. Ha esetleg üstöt kell venni, még akkor is megérné nekünk. 

Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy véleménye szerint lehetne pályázni a konyha 
felújítására, vagy ha a vállalkozó fejleszt, akkor a bérleti díjba annak költségét betudhatjuk. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a konyha pályázatoknál a 
fenntartási időszakot felemelték 10 évre, amit lehetetlenség bevállalni. 
 
Abrudán Andrea alpolgármester elmondja, hogy Ficzeréék egy család, a nyereség nem oszlik el 
több felé, így nyilván jobban tudja tartani az árakat. Júniusra ki kellene számolni az önköltséget és 
júliustól lehetne a díjakat emelni. A kiszállítási költséget 100 Ft/ingatlannan is meg kellene 
határozni. 
 
 



Kalcsó Istvánné képviselő szerint az étel kiszállításából a tanyagondnok nem vonhatja ki magát, 
neki kell kivinnie az ebédet, nem csak a betegszállításról vagy a vezető szállításáról gondoskodni. 
Az idős emberek időben várják az ebédet, éhesek. A tanyagondnok nem vonulhat ki a 
feladatellátásából, ez alapfeladata neki. 
 
Tarján István képviselő szerint a 100 000 Ft bérleti díjat nem kellene emelni, viszont legyen jobb 
az étel minősége. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy Elekkel még nem tárgyalt a 
megváltozott helyzetről, de a testületi döntés után ezt is meg kell ejteni. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e 
az elhangzottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester indítványozza, hogy először az óvodai 
étkeztetésről döntsön a képviselő-testület, arról, hogy a tanév végétől augusztus 31-ig Ficzere 
János vállalkozótól vásárolja meg az óvodai gyermekétkeztetést és hogy ezzel módosítani 
szükséges az eleki szerződést. 
 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

79/2022. (VI.1.) számú határozat  
az óvodai gyermekétkeztetésről 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2021/2022-es tanév végétől 
2022. augusztus 31. napig Ficzere István vállalkozótól vásárolja meg az óvodai 
gyermekétkeztetést. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az óvodai gyermekétkeztetés biztosítása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg, a szerződést kösse meg, és kezdeményezze az 
Eleki Napközi Konyhával megkötött szerződés módosítását. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester indítványozza, hogy a képviselő-testület – a 
megváltozott helyzetre való tekintettel – vonja vissza a szociális és gyermekétkeztetéssel 
kapcsolatban hozott döntéseit, és a 2022. szeptembertől biztosítandó étkeztetésre a településen 
lévő konyha üzemeltetésére hirdessen meg egyszerűsített beszerzési eljárást. 

Kalcsó Istvánné képviselő megkérdezi, hogy jogszerű lesz-e, mert korábban az volt mondva, 
hogy kötelező a közbeszerzési eljárás lebonyolítása. 

Dr. Bálint Anna jegyző elmondja, hogy a közbeszerzési törvény az étkeztetés biztosítását 
kivételként kezelni, azaz nem kötelező közbeszerzési eljárás lefolytatása. Az önkormányzat 
szabályzata és a közbeszerzési törvény szabályai között van egy joghézag, mivel a saját szabályok 



szerint kötelező a közbeszerzési eljárás lefolytatása. Figyelemmel arra, hogy az év elején, amikor 
erről döntés született, még nem volt belátható, hogy ilyen nagymértékű változások  
(áremelkedések) fognak rövid időn belül bekövetkezni, akkor jól döntött a képviselő-testület, 
hiszen az volt a cél, hogy egy magas színvonalú étkeztetést biztosító szervezetet lehessen 
kiválasztani. Akkor az is volt az elképzelések között, hogy esetleg az Eleki Konyha is pályázni fog, 
és hosszú távú lehet az együttműködés, de a jelenlegi szabályok szerint ez nem történhet meg, 
hiszen önkormányzati intézménytől nem vásárolhatunk szolgáltatást. Mindezek alapján 
célszerűnek tűnik a közbeszerzési eljárásra vonatkozó döntések visszavonása és akár nyílt, akár 
meghívásos egyszerűsített beszerzési eljárás lebonyolítása. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e 
az elhangzottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

80/2022. (VI.1.) számú határozat  
közbeszerzési döntések visszavonásáról 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a 28/2022. (II.28.) számú és az 56/2022. (IV.6.) 
számú határozatot visszavonja. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester indítványozza, hogy a képviselő-testület hozzon 
döntést arról, hogy a szociális és gyermekétkeztetést az önkormányzat tulajdonában álló konyha 
üzemeltetésének meghirdetésével kívánja biztosítani 2022. szeptember 1-től. A testület adjon 
felhatalmazást az ajánlattételi felhívás elkészítésére. A felhívás szakmai tartalmaként és az elbírálás 
szempontjaiként a közbeszerzési eljárásban meghatározottak javasolja alapul venni. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e 
az elhangzottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

81/2022. (VI.1.) számú határozat  
a közétkeztetési feladatellátás meghirdetéséről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a szociális és gyermekétkeztetés 
biztosítását 2022. szeptember 1. naptól az önkormányzat tulajdonát képező konyha 
üzemeltetésének vállalkozásba adásával kívánja megoldani.  



A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az erre irányuló előterjesztést a következő ülésre 
terjessze elő. 

A képviselő-testület az ajánlati felhívás tartalma és az elbírálás szempontjainak a meghatározása 
során a közbeszerzési eljárásban meghatározottakat kéri alapul venni. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester indítványozza, hogy a képviselő-testület hozzon 
döntést arról, hogy amennyiben a 2021. évi XCIX. törvény által meghatározott díjemelési 
moratórium valóban lejár június 30. napjával, akkor a szociális és gyermekétkeztetés díjának 
emelésére vonatkozó elterjesztés kerüljön a testület elé, hogy július 1. naptól meg lehessen emelni 
a díjakat. Javasolja azt is, hogy a szociális étkeztetés esetében a 100 Ft/ingatlanebédkihordási díj 
kerüljön bevezetésre.  Természetesen a díjemeléshez szükséges beterjeszteni az önköltség 
kimutatást. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e 
az elhangzottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

82/2022. (VI.1.) számú határozat  
a szociális és gyermekétkeztetés térítési díjairól 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a szociális és gyermekétkeztetés 
intézményi térítési díjainak 2022. július 1. naptól történő emelése érdekében kerüljön előterjesztés 
a képviselő-testület soron következő üléséra az étkeztetési nyersanyagköltség és rezsiköltség 
kimutatás, a rendelet-módosításhoz szükséges rendelet-tervezet. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szociális étkezés kiszállítási díja 
bevezetésének lehetőségét vizsgálja meg, és azt terjessze be a rendelet-tervezettel egyidejűleg. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester, 
             Dr. Bálint Anna jegyző 
Határidő: azonnal 
 

6) Bejelentések, egyebek 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy Socodor átutalta a ROHU 
pályázaton belül a pályatest megépítésének költéségét, amit tovább is utaltunk a megfelelő módon. 
Az utalás nyomán látható 14 millió Ft, amely az önkormányzatot illeti meg árfolyamnyereség 
jogcímen. Ezt tisztáztuk is, nehogy félreértés legyen, így ezzel az összeggel számolhatunk. A júniusi 
rendes ülésre előterjesztésre kerül a költségvetési rendelet módosítása. Vannak még elszámolás alatt 
álló tételek, pl. traktor vásárlás, stb. azokból is fog realizálódni árfolyamnyereség, várhatóan még 2 
millió Ft lesz a pluszunk. 



Az előző ülésen érintőlegesen már beszéltünk arról, hogy a fogorvosi székkel komoly problémák 
vannak,  hiszen nagyon öreg és az elmúlt időszakban gyakran kellett javíttatni. A szerelő szerint 
már nem lehet tovább javítani. Délután már nem tud a doktornő rendelni, mert felforrósodik, így 
meg kell oldanunk ezt a helyzetet.  Összehívott egy megbeszélést, amelyre a szerelő is meg lett 
hívva és aki több javaslatot is tett.  Nem javasolja kínai gyártású fogorvosi szék beszerzését, mert 
nem túl hosszú ideig bírják a nagyobb terhelést, kb. másfél évig, így az a pénz kidobott pénz lenne. 
Igaz a fogorvosnő mondta, hogy van olyan ismerőse aki négy éve dolgozik kínai gépen, és nem volt 
vele semmi gond eddig. A szerelő azonban nem ajánlja. Egy új komplett szék a szükséges 
tartozékokkal 7 millió Ft. Új szék megrendelése setén 3-4 hónap a várakozási idő az alapanyag hiány 
miatt. A szerelő ajánlott egy használt, de minden lényegesen tartozékában felújított széket, amit ő 
szervizelt és egy éves garanciát vállal rá. Ez egy 2009-es, felújított és jól használható szék, amelynek 
az ára 2,3 millió Ft. 

A TOP Plusz pályázaton be van állítva 45 millió Ft az egészségügyi centrum és a fogorvosi rendelő 
felújítására, így ha megnyílik majd a pályázati lehetőség számunkra, akkor majd végleges megoldást 
tudunk találni, egy jó széket és esetleg röntgent is tudnánk venni. Az átmeneti időszakra 
megvehetnénk a 2,3 milliós használt széket, amelyet majd az új megvásárlása után értékesíteni 
tudnánk.  

Kalcsó Istvánné képviselő kéri, hogy a kazánt ne felejtsük el, a fűtési szezonra meg kell oldani. 
Jó ötlet megvenni a használt gépet és majd a pályázati forrásokból újat venni. 

Abrudán Andrea alpolgármester véleménye szerint átmenetileg jó lesz a használt szék. Az újra 
3-4 hónapot kell várni mire leszállítják. Most a szék délutánra felforrósodik, délután már nem lehet 
vele dolgozni. Az új megvásárlás után majd eladjuk.   

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e 
az elhangzottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

83/2022. (VI.1.) számú határozat  
fogorvosi szék megvásárlásáról 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a fogorvosi tevékenység megfelelő 
biztosításához használt fogorvosi széket kíván megvásárolni. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy elkészült az intézmények villám – 
és tűzvédelmével kapcsolatos felülvizsgálat, amely két évente esedékes.  Sok hibát mutatott ki a 
felülvizsgálat, amelyeket ki kell javítanunk biztonsági okokból. A ravatalozónál pl. egyáltalán nincs 
villámvédelem. A felülvizsgálatot végző szakember, Vozár Gábor a felmerült hibák kijavítását 
beárazta, mintegy 2350 ezer Ft-ba kerülne az összes hiba elhárítása. 



Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy az óvodánál minden rendben kell, hogy legyen, a 
többit meg kell csináltatni.  

Abrudán Andrea alpolgármester elmondja, hogy az óvodánál csak kisebb hibákat észlelt a 
szakértő, ilyen pl. az egyenpotenciál hiánya. 

Tarján István képviselő elmondja, hogy ezeket a hibákat meg kell csináltatni, mert a java részét 
már 2018-ban meg kellett volna csináltatni. 

Szelezsán Zsolt képviselő véleménye szerint az önkormányzat épületét túláram védelemmel is 
el kell látni, mert nagyon sok kárt tud okozni ennek hiánya. 

Tarján István képviselő szerint a jelenleg folyamatban lévő Magyar Falu program pályázat 
keretében megvalósul.. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e 
az elhangzottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 

84/2022. (VI.1.) számú határozat  
villám- és tűzvédelmi hiányosságok megszüntetéséről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a villám- és tűzvédelmi felülvizsgálat 
során feltárt hiányosságok kiküszöböléséről gondoskodni kell. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal hátsó 
tetőjével gondok vannak, a tetőszerkezet nem volt jó, ezért le kellett szereltetni a napelemeket. 
Előzetesen egyeztetett egy szakemberrel, hogy mennyibe kerülne a tetőjavítása (cseréplécezés, 
cserepek cseréje,stb.). A teljes munka kivitelezése 1,3-1,5 millió Ft-ba kerülhet. Faanyagunk van, a 
cserép is megoldott, a munkadíj és a lemez az, amit fizetnünk kell. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a 
javaslathoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 

85/2022. (VI.1.) számú határozat  
a Polgármesteri Hivatal tetőszerkezetének kijavításáról 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Polgármesteri Hivatal 
tetőszerkezetének kijavításáról gondoskodni kell. 



A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester kéri a képviselőket, hogy a pénteken 17,30 órától 
megrendezésre kerülő Pedagógus Napi ünnepségre jöjjenek el. A kitüntetések átadása után egy kis 
ünnepi műsor lesz, a Jókai Színház egyik művésze fog énekelni és verset mondani. 
 
Holnap, azaz június 2-án bejárás lesz a Strabaggal. A Bocskai utcára kihelyezett stop tábla nagy 
lakossági aktivitást váltott ki a FB-on. Többen kértek zebrát a kereszteződésbe, a fekvő rendőrt a 
legtöbben elutasították. Több jelzés érkezett a Toldi utca forgalmával  kapcsolatban is, szeretnék, 
ha ott is ki lenne rakva a nagygépjárművekre vonatkozó 30-as sebességkorlátozó tábla.   
A Dózsa – Bocskai utca vonatkozásában egyébként a rendőrség baleseti helyszínelő kollégája 
javasolta a zebrát, az útügyi hatóság vezetője azonban azt mondta, hogy hamis biztonság érzetet ad 
a gyalogosoknak.  
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő javasolja a zebrát a Dózsa utca – Bocskai utca 
kereszteződésében. 
 
Tarján István képviselő véleménye szerint a Toldi utcában az elkerülő kialakítása lehetséges, azt 
meg kellene nézni. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy azt is javasolták a lakosok, hogy a 
Batthyány utca felülvizsgálata is legyen meg, és a Gyulai útnál lévőkereszteződést is felvetették.  
 
Kalcsó Istvánné képviselő szerint a polgármester egyeztessen a szakemberekkel és után majd 
meglátjuk. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Széchenyi utca utolsó tizedében 
is van gond. Onnan kitilthatjuk az autókat. Van jelzés arra is, hogy a Nagy Sándor utcában is 
megjelentek a nagyautók, de ő többször járt arra, ezt soha nem észlelte. 
 
Szelezsán Zsolt képviselő javasolja, hogy a Strabag aszfaltozza le a Dózsa utcát, ez a legnagyobb 
problémákat megoldaná.  
 
Kalcsó Istvánné képviselő javasolja, hogy a Széchenyi utca forgalmát (egyirányúsítását is) oldják 
meg. Szerinte a Nagy Sándor utcában nem lehet annyira nagy a forgalom.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester az elhangzottak alapján a következő határozati 
javaslatokat terjeszti elő elfogadásra. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően a Dózsa utca – Bocskai utca 
kereszteződéssel kapcsolatban szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a jelen lévő 
képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

86/2022. (VI.1.) számú határozat  
a Dózsa utca – Bocskai utca kereszteződésben gyalogosátkelőhely felfestéséről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Dózsa utca – Bocskai utca 
kereszteződésben a Dózsa utca két oldalán kerüljön gyalogosátkelőhely felfestésre. 
 



A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően a Dózsa utca – Márki Sándor utca 
kereszteződéssel kapcsolatban szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a jelen lévő 
képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

87/2022. (VI.1.) számú határozat  
a Dózsa utca – Márki Sándor utca kereszteződésben gyalogosátkelőhely felfestéséről 

 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Dózsa utca – Márki Sándor utca 
kereszteződésben a Dózsa utcában a Cserking ABC felé kerüljön gyalogosátkelőhely felfestésre. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester a Batthyány utca – Márki Sándor utca 
kereszteződéssel kapcsolatban elmondja, hogy indokolt lenne a forgalmi rend megváltoztatása, 
mivel itt nem a megszokott az elsőbbségadás kötelező jelzés, meg kellene fordítani, hogy a többi 
kereszteződéshez hasonló legyen.  Ezt nyilván csak önerőből tudjuk megvalósítani, ezt nem 
kérhetjük a Strabagtól, mivel ez az utca nem érinti a vasúti fejlesztést.  Ha lehetséges 
forgalomszervezési szempontból ez a módosítás, akkor jó előre ki kell majd tábláznunk a várható 
változást, hogy a lakosok, közlekedők fel tudjanak rá készülni. Ki kellene táblázni és szeptember 1-
től megváltoztatni a forgalmi rendet. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a 
javaslathoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően a Batthyány utca – Márki Sándor utca 
kereszteződéssel kapcsolatban szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a jelen lévő 
képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

88/2022. (VI.1.) számú határozat  
a Batthyány utca – Márki Sándor utca kereszteződésben a forgalmi rend 
megváltoztatásáról 
 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Batthyány utca – Márki Sándor utca 
kereszteződésben a forgalmi rend megváltoztatásának felülvizsgálata indokolt, hogy ne a Batthyány 
utca legyen kiemelve.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  



Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester a Széchenyi utcával kapcsolatban felveti azt a 
javaslatot, hogy a negyedik szakasz két oldaláról (Arad utca és Nap utca) ki kellene tiltani a 7,5 
tonnás gépjárműveket. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a 
javaslathoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően a Széchenyi utcával kapcsolatban 
szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen 
szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

89/2022. (VI.1.) számú határozat  
a Széchenyi utca forgalomszabályozásáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy meg kell vizsgálni a Széchenyi utca  
negyedik szakasz két oldaláról (Aradi utca és Nap utca)  7,5 tonnás gépjárművek kitiltásának 
lehetőségét. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester felveti, hogy a Toldi utcában kerüljenek 
kihelyezésre 30-as sebességkorlátozó táblák a 7,5 tonnás gépjárművekre vonatkozóan. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a 
javaslathoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően a Toldi utcával kapcsolatban szavazásra 
teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal 
elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 
 

90/2022. (VI.1.) számú határozat  
a Toldi utca forgalomszabályzásáról 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy meg kell vizsgálni a Toldi utcában a 
7,5 tonnás gépjárműveket érintő 30 km/h sebességkorlátozó táblák kihelyezésének lehetőségét. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 



 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy tovább kérdés, észrevétel van-e. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy végig nézte az önkormányzat honlapját és 
megállapította, hogy sok minden nincs kijavítva,  így például egyes civil szervezeteknél az elnök  
neve, a Vadásztársaságnál az elnök neve, köztisztviselők rosszul vannak szerepeltetve, van, aki 
hiányzik. A pályázatokat is meg kellene nézni, vannak változások. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő kezdeményezi, hogy a jövőben a kitüntetések adományozásánál az 
érintettek 20 000 Ft összegű vásárlási utalványt kapjanak, hogy egy kis anyagi elismerésben is 
részesüljenek.  Kéri, hogy erről döntsön a képviselő-testület. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően a javaslatot szavazásra teszi fel a 
határozati javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 
 

91/2022. (VI.1.) számú határozat  
kitüntettek jutalmazásáról 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a jövőben kitüntetések 
adományozásánál az érintettek 20 000 Ft összegű vásárlási utalványt kapjanak. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
További kérdés, észrevétel, indítvány nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs 
megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

 
K.m.f. 

 
       Dr. Rákócziné Tripon Emese                   Dr. Bálint Anna 
              polgármester                jegyző 

Szelezsán Zsolt 
képviselő 

               jkv.hitelesítő 


